
Beste leden van de gemeente, wethouders en allen  hier aanwezig op 

de tribune en natuurlijk iedereen die dit overleg bijwoont via de 

livestream. Vandaag sta ik hier als jongere om de klok te luiden. Want 

voor ons, jongeren, is het twaalf uur voor wat betreft de woningbouw 

in Lathum.  

En waarom is het voor ons twaalf uur? 

Ik wil u hierbij een aantal feiten noemen:  

1. Sluiting school door te weinig kinderen.  

2. Laatste sociale huurwoningen (welke bejaardenwoningen waren) 

zijn gebouwd rond 1986.  

3. De laatste duurdere koopwoningen zijn gebouwd in 2008.  Kortom 

al 17 jaar zijn er geen koopwoningen gebouwd en al sedert bijna 40 

jaar al geen sociale huurwoningen meer.  

De sluiting van de school heeft natuurlijk met de andere 2 punten te 

maken. Vanwege het feit dat er de afgelopen 20 jaar geen betaalbare 

woningen in Lathum voor jongeren/starters zijn gebouwd zijn er ook 

geen jongere gezinnen bijgekomen en is er onvoldoende aanwas voor 

de school in Lathum geweest. De meeste politieke partijen van de 

gemeente Zevenaar hebben bij een van de  vorige verkiezingen in hun 

partijprogramma vermeld dat er in ieder dorp van de gemeente 

Zevenaar een school aanwezig moest  zijn. De school in Lathum is 

helaas gesloten en dit is onomkeerbaar geworden.  

Maar de oorzaak van dit alles ligt bij Punt 2 en 3 en baart mij toch wel 

enorm grote zorgen. Bijna 20 jaar geen nieuwbouw met betaalbare 

koopwoningen en bijna 40 jaar geen sociale huurwoningen. Wat is de 

gedachtegang van de gemeente om in deze periode structureel geen 

woningen te bouwen of te laten bouwen ? Is Lathum opgegeven door 

de gemeente? Moet het maar een spookdorp worden waarin enkel  

ouderen wonen en er geen toekomst is voor jongeren? Dat willen wij 

jongeren natuurlijk niet en daarom zijn wij enthousiast over het 

project Lathum Later. U weet wel dat project dat van zowel de 



gemeente als de provincie Gelderland subsidie heeft ontvangen, in 

totaal € 800.000,-- voor de “Dorpendeals”.  

Dit om vergrijzing, het wegtrekken van jongeren en verdwijnende 

voorzieningen te voorkomen. Lathum Later heeft al langere tijd 

gedetailleerde, uitgewerkte plannen voor o.a. nieuwbouw in Lathum. 

Tijdens een bijeenkomst eind vorig jaar zijn er meerdere politieke 

partijen in Lathum geweest om het project aan te horen. Hier werd 

door iedereen positief op gereageerd. Een aantal gaven al aan: nu 

alleen de vergunning aanvragen en beginnen maar. 

Het doet de Lathummers en niet alleen de jongeren zeer, dat er binnen 

de gemeente  de afgelopen jaren volop gebouwd is en wordt. 

Binnen de gemeente Zevenaar wordt er redelijk veel gebouwd. Zo is er 

gebouwd in Angerlo, Giesbeek, Herwen, Zevenaar en, zijn er plannen 

voor bouw in bijna alle andere dorpen in de gemeente Zevenaar. 

Lathum wordt nergens genoemd. De woningbouwverenigingen vinden 

bouwen in Lathum te kleinschalig terwijl elders in de gehele gemeente 

dit wel mogelijk is. 

Waar blijft Lathum in dit verhaal? Dat is dan  ook onze vraag/verzoek 

aan de gemeente Zevenaar om dit project van Lathum Later echt 

voorrang te geven. Wij vragen de gemeente om structureel betaalbare 

woningen in de prijscategorie € 200.000,- t/m € 300.000,- in Lathum 

te bouwen en verder te zorgen dat woningbouw- verenigingen Lathum 

weten te vinden met hun woningbouw. 

Ik kan niet anders dan namens mijn mede jonge inwoners van Lathum 

zeggen: DENK OOK AAN ONS EN AAN LATHUM! 

Wij jongeren zien en horen graag een positieve reactie van de 

gemeente tegemoet. 

Dank jullie wel dat ik ons verhaal hier mocht zeggen en dank jullie wel 

voor jullie aandacht. 




